
 
 

 Z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Kruh konaného dne 
23.7. 2012 v zasedací místnosti Obecního úřadu Kruh.  
 
Přítomno:    5 členů zastupitelstva, Ondřej Šír  a Karel Militký omluveni  pro  
                                                                           pracovní  povinnosti 
                         3 občané 
 
Zasedání bylo: zahájeno v 17.05 hodin 
                            ukončeno v 18,5o hodin  
 
 
PROGRAM:  
1/ Seznámení s programem zasedání  
2/ Kontrola usnesení z minulého zasedání  
3/ Informace o možnosti podání žádosti o dotaci na snížení emisní zátěže    

     ze zdrojů v objektech nenapojených na CZT (centrální zdroj tepla) 
4/ Informace o možnosti podání žádosti o dotaci výstavba a rekonstrukce  

     zdrojů tepla využívajících OZT (obnovitelný zdroj tepla) 

5/ Projednání rozpočtové změny 4/2012 
6 / Diskuse 
7/ Závěr  

 
 

 

 

  

1/ Starosta obce seznámil přítomné s programem zasedání a vyzval k případnému doplnění. 

Jiné návrhy nebyly, o programu bylo hlasováno  

5  hlasů pro  

 

2/ Kontrolu plnění usnesení z veřejného zasedání konaného dne 28.5.2012 provedl starosta 

obce. Usnesení jsou plněna 

 
3/ Zastupitelstvo bylo seznámeno s možností podání žádosti o dotaci v prioritní ose 2 

z Operačního programu životního prostředí  na snížení emisní zátěže ze zdrojů v objektech 

nenapojených na CZT (centrální zdroj tepla). Vše se odvíjí od výměny starého kotle na pevná 

paliva a s tím je potom spojeno i zateplení objektu a výměna oken. V obci se tato možnost 

vztahuje v současnosti na objekt hostince a obchodu nebo školy. Škola není aktuální. Vše pro 

včasné podání žádosti je domluveno a připraveno. Musíme se rychle rozhodnout, datum 

podání žádosti o dotaci je konec srpna. O případném získání dotace se dozvíme až příští rok, 

realizace potom musí být provedena do dvou let. Zastupitelstvo se po dlouhé diskusi většinou 

přiklonilo k podání žádosti a o návrhu bylo tedy hlasováno 
                                                                                                                                     5 hlasů pro  

 

 

 

 



4/ Ve stejném operačním programu se připravuje i výzva v prioritní ose 3, ve které chceme po 

vyhlášení požádat o dotaci na zateplení, výměnu oken a nový zdroj tepla na budovu obecního úřadu a 

mateřské školy. Ministerstvo požádalo Evropskou unii o možnost rozdělení přidělených prostředků na 
vyhlášení výzev pro obnovitelné zdroje tepla (náš záměr) a na veřejná osvětlení. Zatím není nic 

dohodnuto a proto se čeká. 
 
                                                                                                                                                    
5/ Zastupitelstvu byla předložena rozpočtová změna č.4/2012. V RZ  je dotace pro hasiče, 
dotace na ošetření stromů a příspěvek od občanů,  nájem na byt ve škole,  opravy Pick cup a 
Avie, poplatek na přenesenou působnost MěÚ Jilemnice, přesuny z jednotlivých kapitol. Po 
upřesnění bylo o rozpočtové změně hlasováno.                                                                                                                                                     
                                                                                                                                                   5 hlasů pro 
 
 
                                                                                                                                                       
 
 
Diskuse 
 
starosta – informace 

- žádosti o obecní byt, zůstal jenom Michal Kop , napíše se nová smlouva na jeden rok 

- nová cesta k rybníku, než budou všechna povolení může být vyhlášena  výzva na dotaci 

- návrh od občanů na vybudování předzahrádky u hospody, vysoké náklady, není důvod něco 
budovat nákladem obce 

- nabídka úspory elektřiny od firmy Optimalenergy, zůstaneme u firmy ČEZ 

- kontrola z hygieny ve školce  – musí se upravit stůl v kuchyni, začíná být nestabilní   
- prolézačka, opravit už asi nepůjde, musí se zajistit firma 

- nabídka na malý cirkus, cena 6000,- Kč. 17.9. od 17 nebo 18 hodin, starosta byl pověřen 

získáním dalších informací 

- dotace z POV nám nebyla přidělena 
- v blízké době se odstěhuje z Kruhu Karel Militký, zatím se nechce odhlásit, v zastupitelstvu 

by zůstal do konce volebního období 

- elektropřípojka k novým domům – jednání bude 31.července na obecním úřadu 
- požadavek na pokácení bříz v zahradě, porazíme poškozenou  

- je opravena spojka na Roztoky, po vesnici přislíbeno do konce prázdnin 

- jsou připomínky od zastupitelů i o od občanů k půjčování centrály. Příště bude půjčena jen na 

základě smlouvy za poplatek a to jenom v případě, že nebude potřeba někde v obci 
- musíme zavolat na ČEZ na poruchy a nechat posoudit stav sloupu vedle mateřské školy, stejně 

tak i přípojky u čp. 176 (Kobrlovi) 

 
Roman Kužel vyzvedl provedení úklidu pod přístřeškem a v dřevníku, dále upozornil na nutnost 

posekání u cesty a okolo potoka od Podzimků 

 
Petr Albrecht navrhl provést obnovu pomníků obětem válek na hřbitově a ve středu obce. Dále 

upozornil na stav smrků a nutnost zamyslet se nad jejich pokácením 

 

  
 

   


